

WuXi AppTec - 隐私政策

最后更新日期: 2022 年 5 月 31 日

感谢您访问 WXNet 网站 (“**本网站**”)!

本网站由无锡药明康德新药开发股份有限公司 (“**我们**”) 提供和控制, 我们的注册地址是中华人民共和国江苏省无锡市滨湖区马山五号桥。

本隐私政策解释了我们如何收集、使用和披露您的信息。在您使用或访问本网站之前, 请仔细阅读并确保您理解本隐私政策。

1. 我们收集了您的哪些类型的信息

当您使用本网站时, 我们可能会收集您的以下类别的信息:

您提供给我们的信息。

我们可能会收集您提供给我们的个人信息。当您通过本网站上的“注册”页面注册账号时, 您需要提供您的个人身份和联系信息, 如您的姓名、电子邮件地址、电话号码、所在国家和城市; 您还可能向我们提供您的就业信息, 如您的雇主和工作职位。我们还可能在您与我们的通信中, 例如在您的评论、问题、反馈和您在使用本网站功能过程中提供的其他内容, 获得有关您的信息。

我们收集的您的信息。

在您使用本网站的过程中, 我们可能会自动收集您的一些信息。这些信息可能包括:

- 技术和设备信息。我们可能会收集有关您和您的设备的某些技术信息。这些信息可能包括但不限于您的 IP 地址、系统时区、系统语言和其他系统或网络识别信息。
- 操作和行为信息。我们自动收集您访问本网站时产生的信息, 并记录您在本网站上的使用活动, 包括您在本网站上的停留时间, 您访问了本网站的哪些部分以及您访问了哪些信息。
- Cookies 及其相似技术。本网站可能使用“Cookies”和其他跟踪技术, 以存储本网站用户提供的信息。Cookies 是由网络服务器发送至用户浏览器的信息片段。Cookies 可能包括如用户偏好、在网站上花费的时间和访问的页面等信息。我们使用这些信息来识别您, 并定制和改善您在本网站上的体验。您可以通过大多数浏览器自带的功能来管理您设备上的 Cookies 设置。例如, 您可以将浏览器设置为在收到 Cookies 时通知您, 或者您可以选择用浏览器阻止 Cookies, 但请注意, 不接受 Cookies 可能会限制您使用本网站的某些功能。此外, 请注意, 目前本网站对您发出的“不跟踪”指令无法回应。

我们从第三方收集的您的信息。

我们可能会从第三方平台和我们的服务提供商获得关于您使用和访问本网站的个人信息, 如您的系统所在国家/地区、设备的品牌和型号、正在浏览的记录、浏览历史, 包括您为访问我们的网站而访问的其他

服务、搜索记录和点击记录。例如，我们可能使用 Google Analytics（谷歌分析）和 Google Analytics（谷歌分析）的受众特征和兴趣报告来收集有关您在本网站上的行为和受众特征，并开发网站内容。这种分析数据不与您的任何个人信息相关联。如果您想了解更多关于 Google Analytics（谷歌分析）的更多信息，请访问 www.google.com/policies/privacy/partners/。就您使用本网站所产生的数据，您可以通过访问 <http://tools.google.com/dlpage/gaoptout>，选择不接受谷歌的收集和处理。

2. 我们如何使用您的信息

我们可能在以下方面使用您的信息：

- 查阅您的意见或问题，并向您提供适当的服务；
- 生成并管理您的账号，执行我们的条款和政策；
- 处理和回复您的请求、问询、申请、投诉和反馈；
- 提供支持并回应您的请求、反馈和问询；
- 监测、操作、维护和管理本网站；
- 处理和解决本网站的技术问题和故障；
- 确保本网站有效和高效地运行；
- 发现、防止或以其他方式解决安全、欺诈或技术问题；
- 改进和提高本网站和相关服务的功能和性能；
- 妥善管理和经营我们与您的关系；
- 管理我们的业务
- 保护、执行或维护我们的合法权利和利益（包括我们对于违反我们的条款和条件的情况所享有的权利和利益）。

我们可能出于履行我们的法律义务和责任的目的使用您的信息。在我们取得您的同意，或法律允许的情况下，我们也可能根据我们向您披露的其他目的来处理您的信息。

3. 我们如何共享您的信息

我们可能与以下第三方共享您的信息：

服务提供商。我们可能与为我们提供服务的第三方分享您的信息，

- 用以运营和维护本网站，如开发服务提供商；以及
- 用以优化和改进本网站，如分析服务提供商跟踪用户使用数据。

我们的关联方。我们为提供本网站，可能会出于包括支持用户、防止非法使用等目的，与我们集团的任何成员、子公司或关联方分享您的信息。

执法机构和主管部门。我们可能会根据法院命令、传票、合法的诉讼准备程序的要求、监管要求，或在法律允许或要求提供信息的情况，包括我们合理认为有必要或适宜对非法活动、涉嫌欺诈或对任何人的人身安全的潜在威胁进行调查、预防或采取行动的情况，而向主管部门、法院、第三方和其他机构分享您的信息。

出售或兼并。我们可能向符合以下情形的任何第三方披露您的信息：

- 收购或有意收购我们全部或部分资产或股份的第三方；
- 被我们全部或部分收购的第三方。
- 与我们合并的第三方；或
- 承继我们的全部或部分业务的第三方，

在上述每一种情形下，如未经我们授权，该第三方有法律义务不得披露和使用您的信息。

4. 跨境传输

我们通过世界各地的资源提供产品和服务，我们所收集的您的个人信息可能会被传输到您访问本网站时所在的司法管辖区以外的地区，并在这些地区被存储、处理或以其他方式访问。我们将采取措施，确保按照本隐私政策对您的信息进行此类传输、存储和处理的安全性。在适用法律规定的范围内，我们还将就您的个人信息的跨境传输单独征得您的同意。

5. 我们如何保护您的信息

我们根据本隐私政策实施安全措施，并设有实体的、电子的和管理上的流程，以保护和保障我们所处理的您的信息。但是，在互联网上传输数据不存在绝对安全，我们不能确保您的信息的绝对安全。所有向我们传输您的信息的行为应由您自行承担风险。

6. 我们将您的信息保留多长时间

我们会在您的信息对于我们提供本网站、服务以及经营业务所需的期限内，或在为实现收集这些信息的目的所需的期限内，保留您的信息。在我们有其他合法目的时，我们也可能保留您的信息；例如，在我们受到法律、合同或类似义务的约束而需要保留个人信息的情况（如，强制性的关于数据保留的法律、保留与调查案件相关数据的政府命令），或者我们可能需要为未决的或即将发生的诉讼或争议保留您的信息。

7. 您享有的权利

我们尊重并高度重视与您的个人信息有关的权利，包括：

数据访问权。您有权要求我们确认我们是否处理您的个人信息，并要求我们提供您的个人信息的副本。

更正权。如果我们所收集的您的任何个人信息不完整或不准确，您可以要求我们更正或更新这些信息。

删除权。在特定情况下，您可以要求我们删除您的全部或部分个人信息：

- 我们对您个人信息的处理违反适用法律、行政法规。
- 未经您的同意，我们收集或使用了您的个人信息。
- 我们对您个人信息的处理违反了与您之间的约定。
- 处理您个人信息的目的已实现、无法实现或者为实现处理目的不再必要(例如，您不再使用我们的服务，您已经注销您的账户等)。
- 我们不再向您提供我们的服务。
- 您已经撤回您对我们处理您个人信息的授权同意。

当您从我们的系统中删除信息后，我们可能不会立即在备份系统中删除相应的信息，但会在备份更新时删除这些信息。

撤回同意。如果我们对您个人信息的处理是基于您的同意，您有权在任何时候撤回您的同意。但是，如果您的同意被撤回，您可能无法使用本网站的一些功能和我们的服务。

您可以根据本隐私政策第 11 节（联系我们）联系我们，以行使您的任何权利。除非法律法规另有规定，我们将在 15 个工作日内作出答复。为了保护您的隐私，在我们处理您的请求前，我们可能要求您提供额外的信息以证明您的身份。

8. 儿童信息

本网站不面向 14 岁以下或相关司法管辖区同等最低年龄的儿童。我们不会有意收集任何低于该年龄段的人的个人身份信息。如我们发现实际收集了该等信息，我们将及时作删除处理。

9. 变更

我们保留不时自行决定修订本隐私政策的权利。我们将通过本网站发布的通知告知您本隐私政策的任何重大变更，该等变更仅适用于修订后的隐私政策生效后收集的信息。对本隐私政策的任何修订将在发布后立即生效。我们鼓励您定期查阅本隐私政策，以了解本隐私政策的变更情况以及我们如何保护您的个人信息。

10. 第三方链接

本隐私政策不适用于任何其他网站或平台，除非上下文另有说明。请注意，本网站可能包括其他网站、平台或产品的链接，这些网站、平台或产品的隐私政策和实际操作与我们的不同。这些链接只是为您提供便利和更多信息，并不代表我们与第三方网站构成关联关系或赞助关系，亦不代表我们对第三方网站上信息的认可。如果您向任何这些第三方提供您的信息或与这些第三方网站互动，我们对您的信息被其收集和處理不承担责任。

11. 联系我们

如果您对本隐私政策有任何疑问，请通过 wxnetadmin@wuxiapptec.com 与我们联系。

12. 本政策如何更新

我们保留随时修改隐私政策的权利。未经您明确同意，我们不会削减您按照本政策所应享有的权利。如果本政策发生更新，我们会通过网站发布更新版政策并提供显著提示。请您务必查阅更新版政策，以确保您对政策更新内容的充分知晓。如您不同意我们对政策的修订，请您立即停止使用相关服务。您在本政策更新后继续使用我们提供的产品或服务，即表明您已经仔细阅读、充分理解更新后的政策内容并同意接受更新后的政策约束。

13. 适用于特定司法管辖区的特别条款

如果您位于以下任何一个司法管辖区，除了本隐私政策规定的其他条款外，该等适用于特定司法管辖区的特别条款将适用于您的信息的处理。如果适用于特定司法管辖区的特别条款与本隐私政策的其他条款有任何冲突，以相关适用于特定司法管辖区的特别条款为准。

我们如何使用您的信息

下表罗列了我们如何使用您的个人信息，以及根据适用的数据保护法律，我们处理您的个人信息所适用的合法依据。

我们如何使用您的个人信息	我们的合法依据
查阅您的意见或问题，并为您提供适当的服务	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们查阅和回应您，并向您提供适当的服务。
执行我们的条款和政策	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们执行我们的条款和政策以保护本网站，以及有效地管理和保障我们的业务。
处理和回复您的请求、问询、申请、投诉和反馈	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们在您与我们联系时，查阅和回应您的请求、问询、申请、投诉和反馈。
提供支持并回应您的请求、反馈和问询	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们为您提供支持，并在您联系我们时向您作出回应。
监测、操作、维护和管理本网站	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们有效运作我们的网站。
处理和解决本网站的技术问题和故障	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们有效地运营我们的网站并解决任何技术问题。
确保本网站有效和高效地运行	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们有效和高效地运营本网站。
发现、防止或以其他方式解决安全、欺诈或技术问题	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们保障本网站和我们业务的安全。
改进和提高本网站和相关服务的功能和性能	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们改进和开发本网站和相关服务。
妥善管理和经营我们与您的关系	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们管理与您的关系。
管理我们的业务	基于我们有合法权益采取以下行动的需要，以便我们有效地管理我们的业务。

保护、执行或维护我们的权利和利益(包括 我们对于违反我们的条款和条件的情况所 享有的权利和利益)	基于我们有合法权益采取以下行动的需要， 以便我们保护和维护我们的权利和利益。
满足我们的法定义务及责任	为了满足我们遵守适用于我们的法定义务 的需要。
在取得您同意后，用于向您披露的其他目的	基于您的同意。
按照法律法规的规定使用	为了满足我们遵守适用于我们的法定义务 的需要。

您享有的权利

除了本隐私政策第 7 节（您享有的权利）中规定的权利外，您还拥有与您的个人信息有关的 以下权利：

- **撤回同意**。如果我们对您的个人信息的处理是基于您的同意，您有权在任何时候撤回您的同意。但是，如果您的同意被撤回，您可能无法使用本网站的一些功能和我们的服务。
- **限制权**。在特定情况下，您有权要求限制我们对您的个人信息的处理。
- **可携带权**。您有权以结构化的、常用的且机器可读的格式，接收您提供给我们的关于您 的个人信息，并且您有权将该个人信息传输给另一个实体。
- **异议权**。如果我们基于我们的合法权益处理您的个人信息，您有权提出异议。但是，如果您提出异议的是我们基于强制性的合法依据而须继续处理的个人信息，或是基于我们需形成、行使或抗辩法律主张的个人信息，我们可能会继续处理您的个人信息。
- **直效营销**。您有权要求我们停止为直接营销目的处理您的个人信息。
- **自动化决策**。在特定情况下，您有权要求我们不对您的个人信息进行自动化处理，这将产生法律效力或对您产生类似的重大影响。

您同时有权就您个人信息的处理向您司法管辖区当地的数据保护/监管机构提出投诉。

您可以使用本隐私政策第 11 节（联系我们）中的联系方式，或上述提供的欧盟经济区及英 国的联系方式与我们联系，以行使您的任何权利。

跨境传输。以下内容将被增加到本隐私政策主文部分第 4 节（跨境传输）：

传输个人信息至欧洲经济区/英国以外地区

如果您位于欧洲经济区或英国，您的个人信息可能会被传输至欧洲经济区或英国以外的地区（例如中国），并在该地区被储存、处理或以其他方式访问。我们将确保对您的个人信息的跨境传输、存储和处理采取了适当措施及安全保障。我们还将将在适用的数据保护法律要求的范围内，就您的个人信息在欧洲经济区或英国之外的跨境传输获得您的单独同意。

美国（加利福尼亚州）

如果您是加利福尼亚州（“加州”）居民，本小节适用于特定司法管辖区的特别条款将适用于 您个人信息的处理。本小节中使用的以下术语“个人信息”，以及“出售/销售”，以及本隐 私政策中没有定义的术语，具有《2018 年加利福尼亚州消费者隐私法案》（“CCPA”）及其不 时的修订赋予这些术语的含

义。

加州隐私权。根据 CCPA，加州居民有权要求访问或删除我们在过去十二（12）个月内收集的个人信息。您还可以要求我们披露收集的个人信息类别，我们收集、出售或披露该信息的目的，以及我们与之分享该信息的第三方的类别。

不出售。您有权选择不出售您的个人信息。我们不出售，且在过去的十二（12）个月内也未出售任何关于您的个人信息。

无区别对待权。您不会因合理行使 CCPA 项下的任何权利而受到歧视。

行使权利。如您行使您在 CCPA 项下的隐私权，请与我们联系，并通过本隐私政策第 11 节（联系我们）中提供的电子邮件地址或通过拨打（免费）+1 857-413-2800 电话提交请求。为了保护您的隐私，在我们处理您的请求前，我们可能要求您提供额外的信息以证明您的身份。您可以以书面形式或通过授权书指定一个授权代理人代表您提出此类请求。我们可能要求该代理人提供您的授权证明，并在我们接受代理人的此类请求之前，我们可能需要向您直接确认。

中国

如果您位于中国大陆，本小节适用于特定司法管辖区的特别条款将适用于对您个人信息的处理。

我们，无锡药明康德新药开发股份有限公司，注册地址为中国江苏省无锡市滨湖区马山五号桥，就本网站和适用的数据保护法律而言，是您个人信息的个人信息处理者。

执法机构和主管部门

在本隐私政策主文部分第 3 节（我们如何共享您的信息--执法机构和主管部门），应增加以下声明：

“本节项下对您信息的披露也将受到适用的数据保护法律的约束。”

您享有的权利

除了本隐私政策第 7 节（您享有的权利）中规定的权利外，在适用法律允许的范围内，您还拥有与您的个人信息有关的以下权利：

- **限制和拒绝处理的权利。**在特定情况下，您有权限制或拒绝我们对您的个人信息进行处理。
- **个人信息可携带权。**您有权要求我们将我们所掌握的您的个人信息转移给您指定的另一个个人信息处理者。我们将对您的要求进行审查，如果该要求符合主管部门制定的相关法定要求，我们将适时向您提供该转移的途径。
- **要求解释权。**您有权要求我们解释我们对您个人信息的处理规则。

WuXi AppTec - Privacy Policy

Last Updated: 31th May 2022

Thank you (**“you”** or **“your”**) for visiting the WXNET website (the **“Website”**)!

The Website is provided and controlled by WuXi AppTec Co., Ltd. (**“we”** , **“us”** or **“our”**), with its registered office at Mashan No.5 Bridge, Binhu District, Wuxi, Jiangsu Province, PRC.

This Privacy Policy explains how we collect, use and disclose your information. Please carefully read and make sure you understand this Privacy Policy before you use or access the Website.

1. What Types of Information We Collect about You

We may collect the following categories of information when you use the Website:

Information you provide to us.

We may collect your personal information you provide to us. When you register an account through the "Register" page on the website, you need to provide your personal identity and contact information such as your name, email address, phone number, located country and city, and may also provide us with your employment information such as your employer and your job title. We may also obtain information about you in your correspondence with us, for example in your comments, questions, feedbacks and other content made available by you through features of the Website.

Information collected by us.

We may automatically collect some of your information during your use of the Website. Such information may include:

- Technical and device information. We may collect certain technical information about you and your device. This information may include, but not limited to, your IP address, system time zone, system language and other system or network identifier information.
- Operation and behavioral information. We automatically collect information generated when you access the Website and log your usage activities on the Website, including how long you spent on the Website, which parts of the Website you visited and what information you accessed.
- Cookies or similar technologies. The Website may use **“cookies”** and other tracking technologies in order to store user-provided information. Cookies are pieces of information sent by a web server to a user's browser. Cookies may include information such as user preferences, time spent on a website and pages visited. We use the information to identify you and to customize and improve your experience on the Website. You can manage the placement of cookies on your devices through the features found in most browsers. For example, you may set most browsers to notify

you if you receive a cookie, or you may choose to block cookies with your browser, but please note that not accepting cookies may limit your use of some features of the Website. In addition, please note that currently the Website does not respond to “do not track” signals.

Information from third parties.

We may obtain your personal information from third party platforms and our service providers regarding your use of and access to the Website, such as your system country/region, brand and model of your device, browsing records, browsed records including the services that you have visited in order to reach our website, search records and click records. For example, we may use Google Analytics and Google Analytics Demographics and Interest Reporting to collect information regarding your behavior and demographics on the Website, and to develop website content. This analytics data is not tied to any personal information. For more information about Google Analytics, please visit www.google.com/policies/privacy/partners/. You can opt out of Google’s collection and processing of data generated by your use of the Website by going to <http://tools.google.com/dlpage/gaoptout>.

2. How We Use Your Information

We may use your information in the following ways:

In accordance with our legitimate interests to provide the Website, we may use your information for the following purposes:

- to review your comments or questions, and provide you with appropriate services;
- to enforce our terms and policies;
- to process and respond to your requests, queries, applications, complaints and feedbacks;
- to provide support and respond to your requests, feedbacks and queries;
- to monitor, operate, maintain and manage the Website;
- to address and resolve technical issues and bugs;
- to ensure the Website operates effectively and efficiently;
- to detect, prevent or otherwise address security, fraud or technical issues;
- to improve and enhance the features and performance of the Website and relevant services;
- to properly manage and administer our relationship with you;
- to manage our business; and
- to protect, enforce or defend our rights and interests (including, in relation to a violation of our terms and conditions).

We may use your information for purposes of meeting our legal obligations and responsibilities. We may also process your information for other purposes as disclosed to you, where we have your consent to do so, or permitted to do so by law.

3. How We Share Your Information

We may share your information with a variety of third parties as follows:

Service Providers. We may share your information with third parties that provide services for us,

- to operate and maintain the Website, such as development service providers; and
- to optimize and improve the Website, such as analytics service provider tracking usage data.

Our Affiliates. We may share your information with any members, subsidiaries or affiliates of our corporate group to provide the Website, for purposes including preventing illegal use and supporting users.

Law Enforcement Agencies and Authorities. We may share your information with competent authorities, courts, third parties, and bodies in response to a court order, summons or subpoena, lawful discovery requests, regulatory requests, or as permitted or required by law, including when we reasonably believe it is necessary or appropriate to investigate, prevent or take action against illegal activities, suspected fraud, or situations involving potential threats to the physical safety of any person.

Sale or Merger. We may disclose your information to any third party:

- that acquires, or is interested in acquiring, all or part of our assets or shares;
- that we acquire in whole or in part;
- with which we merge; or
- that succeeds us in carrying on all or part of our business;

in each case, who has a legal obligation to refrain from disclosure and use unauthorized by us.

4. International Transfer

We provide products and services through resources all over the world, and your personal information collected by us may be transferred to, stored at, processed in or otherwise accessed from a place located outside of the jurisdiction where you access the Website. We will take measures to ensure the security of such transfer, storage and processing of your information in accordance with this Privacy Policy. We will also obtain your separate consent for international transfer of your personal information to the extent required under applicable laws.

5. How We Protect Your Information

We implement security measures and maintain physical, electronic and managerial procedures in accordance with this Privacy Policy in order to safeguard and secure your information processed by us. However, no data transmission over the Internet is completely secure, and we cannot guarantee the security of your information. All the transmission of your information to us should be at your own risk.

6. How Long Do We Keep Your Information

We retain your information for as long as it is needed for us to provide the Website and services and operate our business, or it is necessary to fulfill the purposes for which such information was collected. We may also retain your information during the period when we have other legitimate purposes; for example, in the event we are subject to legal, contractual or similar obligations to retain the personal information (e.g., mandatory data retention laws, government orders to preserve data relevant to an investigation), or we may need to retain your information for the purposes of pending or impending litigation or dispute.

7. Your Rights

We respect and attach great importance to your rights in connection with your personal information, including the following:

Right of Access. You are entitled to request us to confirm whether we process your personal information and, request a copy of your personal information.

Right to Rectification. If any of your personal information collected by us is incomplete or inaccurate, you can ask us to correct or update such information.

Right to Erasure. In certain circumstances, you can request us to delete all or some of your personal information.

Withdrawal of Consent. You also have the right to withdraw your consent at any time where our processing of your personal information is based on your consent. However, certain features of the Website and our services may not be available if your consent has been withdrawn.

You may contact us in accordance with Section 11 (Contact Us) to exercise any of your rights. In order to protect your privacy, we may require you to provide additional information to demonstrate your identity before we process your request.

8. Children

The Website is not directed at children under the age of 13 or equivalent minimum age in the relevant jurisdiction. We do not knowingly collect any personally identifiable information

from any persons under such age.

9. Changes

We reserve the right to change this Privacy Policy from time to time at our sole discretion. We will notify you of any material changes through a notification on the Website, and such change will only apply to information collected after the revised Privacy Policy takes effect. Any changes to this Privacy Policy will become effective immediately after being posted. We encourage you to periodically review this Privacy Policy to stay informed of changes and on how we are protecting your personal information.

10. Third Party Links

This Privacy Policy does not apply to any other websites or platforms unless the context otherwise specifies. Please note that the Website may include links to other websites, platforms or products which are subject to privacy policies and practices that differ from ours. Such links are provided for your convenience and information only, and do not represent our affiliation, sponsorship, or endorsement of the information on third party sites. We are not responsible for the collection and processing of your information if you provide your information to any of those third parties or interact with such third-party websites.

11. Contact Us

If you have any questions or concerns regarding this Privacy Policy, please contact us via wxnetadmin@wuxiapptec.com.

12. Jurisdiction-Specific Terms

If you are located in any of the following jurisdictions, the jurisdiction-specific terms will apply to the processing of your information, in addition to the terms set out in other sections of this Privacy Policy. In the event of any conflict between the application jurisdiction-specific terms and the rest of this Privacy Policy, the relevant jurisdiction-specific terms will supersede and control.

How We Use Your Information

The table below summarizes how we use your personal information, as well as the lawful basis applicable to our processing of such personal information under applicable data protection laws.

How we use your personal information	Our lawful basis
To review your comments or questions, and provide you with appropriate services.	It is necessary for our legitimate interests to review and respond to you and provide you with an appropriate service.

To enforce our terms and policies.	It is necessary for our legitimate interests to enforce our terms and policies to protect our Website and effectively manage and protect our business.
To process and respond to your requests, queries, applications, complaints and feedback.	It is necessary for our legitimate interests to review and respond to your requests, queries, applications, complaints and feedback when you contact us.
To provide support and respond to your requests, feedback and queries.	It is necessary for our legitimate interests to provide you with support and to respond to you when you contact us.
To monitor, operate, maintain and manage the Website.	It is necessary for our legitimate interests to effectively operate our Website.
To address and resolve technical issues and bugs.	It is necessary for our legitimate interests to effectively operate our Website and resolve any technical issues.
To ensure the Website operates effectively and efficiently.	It is necessary for our legitimate interests to effectively and efficiently operate our Website.
To detect, prevent or otherwise address security, fraud or technical issues.	It is necessary for our legitimate interests to protect the security of our Website and our business.
To improve and enhance the features and performance of the Website and relevant services.	It is necessary for our legitimate interests to improve and develop the Website and relevant services.
To properly manage and administer our relationship with you.	It is necessary for our legitimate interests to manage our relationship with you.
To manage our business.	It is necessary for our legitimate interests to effectively manage our business.
To protect, enforce or defend our rights and interests (including, in relation to a violation of our terms and conditions).	It is necessary for our legitimate interests to protect and defend our rights and interests.
To meet our legal obligations and responsibilities.	It is necessary to comply with legal obligations that we are subject to.
For other purposes as disclosed to you, where we have your consent to do so.	Consent.
As required to do so by law.	It is necessary to comply with legal obligations that we are subject to.

Your Rights. In addition to the rights set out in Section 7 (Your Rights), you also have the following rights in connection with your personal information:

- **Withdrawal of Consent.** You also have the right to withdraw your consent at any time where our processing of your personal information is based on your consent. However, certain features of the Website and our services may not be available if your consent has been withdrawn.
- **Right of Restriction.** In certain circumstances, you may have the right to request that we restrict the processing of your personal information.
- **Right of Portability.** You may have the right to receive personal information about you, which you have provided to us, in a structured, commonly used and machine-readable format and have the right to transmit that personal information to another entity.
- **Right of Objection.** Where we process your personal information on the basis of our legitimate interests, you have the right to object to this. However, we may continue to process your personal information if you have objected where we have compelling legitimate grounds to continue such processing or for the establishment, exercise or defense of legal claims.
- **Direct Marketing.** You have the right to ask us to stop processing your personal information for direct marketing purposes.
- **Automated Decision Making.** In certain circumstances you have the right to request that you are not subject to automated processing of personal information, which produces a legal effect or similarly significantly affects you.

You also have the right to lodge a complaint with your local data protection/supervisory authority in your jurisdiction regarding the processing of your personal information.

You can contact us using the contact details at Section 11 (Contact Us) of the Privacy Policy, or the contact details set out above in these EEA/UK Jurisdiction Specific Terms, to exercise any of your rights.

International Transfer. The following section shall be added to the end of Section 4 (International Transfer) in the main body of this Privacy Policy:

Transfers of personal information outside of the EEA/UK

If you are located in the EEA or the UK, your personal information may be transferred to us, stored at, processed in or otherwise accessed outside of the EEA or the UK, for example in China. We will ensure appropriate measures and safeguards are in place regarding the international transfer, storage and processing of your personal information. We will also obtain your separate consent for the international transfer of your personal information outside of the EEA or the UK to the extent required under applicable data protection laws.

UNITED STATES (CALIFORNIA)

If you are a California resident, these additional jurisdiction specific terms will apply to the processing of your personal information. The following terms used in this section and not otherwise defined have the meanings given to such terms under the California Consumer

Privacy Act of 2018, as amended from time to time (“CCPA”): “personal information,” and “sell / sale.”

California Privacy Rights. Under CCPA, California residents have the right to request access or deletion of the personal information we have collected in the preceding twelve (12) months. You can also request the disclosure of the categories of personal information we collect, the purposes for which we collect, sell or disclose that information, and the categories of third parties with whom we share the information.

No Sale. You have a right to opt out of sale of your personal information. We do not sell, and in the preceding twelve (12) months did not sell, any personal information about you.

Right to Non-Discrimination for the Exercise of CCPA Rights. You may not be discriminated against because you properly exercise any of your rights under the CCPA.

Exercise of Rights. To exercise your privacy rights under CCPA, please contact us and submit a request via the email address as provided in Section 11 (Contact Us) or by calling (toll free) +1 857-413-2800. In order to protect your privacy, we may require you to provide additional information to demonstrate your identity before we are able to process your request. You may designate an authorized agent to make such request on your behalf in writing or through a power of attorney. We may require the agent to provide proof of your authorization and may need your confirmation directly with us before accepting such a request from an agent.

PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

If you are located in the mainland China, these additional jurisdiction specific terms will apply to the processing of your personal information.

We, WuXi AppTec Co., Ltd., with registered office at Mashan No.5 Bridge, Binhu District, Wuxi, Jiangsu Province, PRC, is the personal information processor of your personal information for the purposes of the Website and applicable data protection laws.

Law Enforcement Agencies and Authorities. The following statement shall be added to the end of Section 3 (How We Share Your Information - Law Enforcement Agencies and Authorities) in the main body of this Privacy Policy:

“The disclosure of your information under this section will also be subject to applicable data protection laws.”

Your Rights. In addition to the rights set out in Section 7 (Your Rights), to the extent permitted by applicable laws, you also have the following rights in connection with your personal information:

- Right to Restriction and Rejection of Processing. In certain circumstances, you may have the right to restrict or reject the processing of your personal information.
- Portability of Personal Information: You may request us to transfer your personal information that we possessed to another personal information processor that is designated by you. We will review your request, and if such request meets the statutory requirements under relevant provisions formulated by the competent

authorities, we will duly provide you with the channel for such transfer.

- Right to Request for Explanation: You have the right to request us to explain about our rules as to the processing of your personal information.